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Mediwiet groeit als kool
NEDERLAND - Het aantal mensen dat 
op doktersvoorschrift cannabis gebruikt is 
sinds 2006 met bijna 80% gestegen, van 
315 patiënten naar 560. De cijfers komen 
uit een brief die minister van Volksgezond-

heid Edith Schippers (VVD) afgelopen maand aan de 
Tweede Kamer stuurde. Ze zijn gebaseerd op de hoeveel-
heid wiet die de apothekers krijgen aangeleverd van het 
Bureau Medicinale Cannabis (BMC), onderdeel van het 
ministerie. Het ging vorig jaar om 102 kilo, een schamel 
hoopje vergeleken met de totale Nederlandse productie.

Artsen kunnen sinds 2003 cannabis voorschrijven. De 
mediwiet is niet erkend als offi cieel geneesmiddel, en 
daarom ook niet opgenomen in het basispakket. Om er-
kend te worden als geneesmiddel moet eerst de werk-
zaamheid van de cannabis bewezen zijn, en dat is volgens 
Schippers niet wetenschappelijk aangetoond. Het moge 
duidelijk zijn dat Schippers hiermee bewijst dat zij de inter-
nationale vakliteratuur ongeveer net zo goed bijhoudt als 
de terreinknecht van Ajax het veld in de ArenA in de eerste 
jaren van bestaan (keislecht dus, voor de niet-voetbalfans).

De minister schrijft verder dat ze niet van plan is om zorg-
verzekeraars aan te sporen om medicinale cannabis op te 
nemen in een aanvullend verzekeringspakket. Uit onder-
zoek van de belangenorganisatie NCSM uit 2009 blijkt 
dat 10 van 14 onderzochte grote zorgverzekeraars het 
gebruik op een of andere manier vergoeden. Hoeveel pa-
tiënten hun wiet halen bij de coffeeshop of zelf kweken is 
bij het ministerie onbekend. De exploitatie van het BMC 
is kostendekkend. De minister wil dat graag zo houden. 
Uitbreiding van het assortiment zit er dan ook niet in. We 
hadden eerlijk gezegd ook niet anders verwacht van een 
minister uit dit rechtse kabinet...

cannabis parfum!
[Primeur]

mysterieuze charme van canna-
bis, wat door de één gedefi nieerd 
wordt als hemels en door de an-
der als duivels, is goed bewaard 
gebleven in de geur. Omdat het 
absoluut uniek is om cannabis als 
hoofdingrediënt voor een geur te 
gebruiken, durfde ik het aan om 
de echte naam te gebruiken, ook 
al roept dit soms gewaagde as-
sociaties op’, verklaart Casoli. 
Osmo parfums werken op basis 
van osmose, een natuurkundig 
proces waarbij via het membraan 
- in dit geval de huid - de opname 
en afgifte van de geur tot stand 
komt. De sterkte van de geur 
wordt benadrukt door de warmte 
van de huid en de osmotische 
vermenging met de opperhuid. 

Een fl esje Il Provumo Cannabis 
Osmo Parfum van 100 milliliter 

kost 99 euro. 

NEDERLAND – Het was één groot feest op 8 mei in het Westerpark 
Amsterdam. Duizenden blowers en growers vierden daar Cannabis 
Bevrijdingsdag 2011. De zon werkte lekker mee, de sapjes en hapjes 
waren niet te versmaden, er traden de hele middag en avond reggae-, 
hiphop- en rockartiesten op, diverse activisten hielden vlammende 
betogen voor de legalisering/normalisering van marihuana, er stond 
een fl ink aantal  marktkraampjes, een volvet sound system van King 
Shiloh, een fi lmtent met zinnige documentaires… En er werd vooral 

heel, heel erg veel gerookt. Het is dat het festival in de open-
lucht plaatsvond, anders waren zelfs de niet-blowende 

Amsterdammers stoned geworden van de constante 
kruidige wietdampen. EssensiE was ook de hele dag 
aanwezig om gratis tijdschriften uit te delen, die gretig 
aftrek vonden. Kortom, missie geslaagd! [JM en MvdJ]
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